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Pomáz Város Önkormányzat
…/2020 (…..) számú Önkormányzati határozata

a 63/2019 (III.06.) sz. Ök. határozat egységes szerkezetben való módosításáról

Pomáz  Város  Önkormányzata  a  Magyarország  helyi  önkormányzatairól  szóló  2011.  évi
CLXXXIX. törvény rendelkezései, illetve a panaszokról és a közérdekű bejelentésekről szóló
2013. évi CLXV. törvény 1.§ alapján az alábbi határozatot hozza:

1. A  Képviselő-testület  felkéri  a  Polgármestert,  hogy  bízza  meg  az  EMLA
Egyesületet,  mint  környezetvédelmi  szakértőt  a  Sportpálya  működése  során
fellépő  fény-,  zaj-  és  forgalomterhelésre  vonatkozó  hatástanulmány
elkészítésével.

2. A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy az elkészült hatástanulmány
eredményéről tájékoztassa a Képviselő-testületet és a Sportpálya közelében élő
lakókat.

Felelős: Leidinger István polgármester 

Határidő: 2020. november 26.
Végrehajtásban  közreműködik: Városfejlesztési  és  Városüzemeltetési  Osztály,  Pénzügyi
Osztály
Végrehajtásról jelentést tesz: Városfejlesztési és Városüzemeltetési Osztály

 
Látta:

…………………….
jegyző
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EMLÉKEZTETŐ 

 

Készült: 2020. október 12. napján megtartott megbeszélés, a Pomáz, Iskola utca 859 hrsz.-ú 

2555 m2 nagyságú, kivett beépítetlen terület, 20x40-es rekortán pálya építésével 

kapcsolatban. 

Jelen vannak: Leidinger István polgármester, Hardi Péter Pál alpolgármester, Dr. Balogh Pál 

jegyző, Ország István a Városfejlesztési, Városüzemeltetési és Műszaki Bizottság elnöke, 

Kiss László az 1. választókerület képviselője, Nagy Koppány Lászlóné Sashegyi Sándor 

Iskola igazgatója, Cserna Péter lakó, Patona Péter lakó, Holopovics László lakó, Tregele 

Kálmán lakó, Borbás Bálint lakó, Ranga Tamás lakó 

A megjelent lakók javaslatai az alábbiak: 

 

I. Változat 

1. A megjelentek a petícióban foglaltakat megerősítik. 

2. Kezdeményezik egy hatástanulmány készítését, mely felméri a rekortán pálya várható 

működéséből fakadó a fény- és zajterhelés, valamint forgalom növekedését és 

javaslatokat fogalmaz meg azok kezelésére. 

3. Kezdeményezik annak kimunkálását és bemutatását, hogy a pálya nem iskolai célú 

hasznosítása során, az ott sportolók elhelyezése, kiszolgálása hogyan valósul meg, 

úgy, hogy ez ne zavarja a lakóközösséget. 

4. Köttessék megállapodás a lakóközösség és az önkormányzat között a pálya 

működtetésével, használatával kapcsolatos intézkedésekre és korlátozásokra 

vonatkozóan. 

II. Változat 

1. Kezdeményezik az építkezés azonnali leállítását, azaz a Polgármester jelezze az 

MLSZ felé, hogy addig szüneteltesse az építkezést, amíg nincs ezzel kapcsolatos 

döntés. 

2. A rekortán pálya valósuljon meg az azt használni kívánó egyesület területén, az 

iskolások számára ott továbbra is elérhető lesz, hiszen a távolság legfeljebb 10 perc. 

3. Az eredetileg tervezett területen Dunakeszi Decathlon melletti focipálya és kosárlabda 

pályának megfelelő sportkomplexum elhelyezését tartják elfogadhatónak, az ottani 

berendezéseknek megfelelő beépítésével. 

4. A lakóközösség vállalja, hogy létrehoz egy sportegyesületet. 

5. A létrehozandó sportegyesület, a Váci Tankerületi Központ, illetve az Önkormányzat 

közös hasznosítás céljából kössön háromoldalú megállapodást, úgy, hogy az 

egyesületi és iskolai használat fölött Önkormányzat gyakorolja a felügyeleti jogokat. 

6. A sportpálya bejáratához kerüljön kitűzésre egy házirend. 



7. Amennyiben szükséges, a sportpályán kerüljenek kihelyezésre biztonsági kamerák, 

melynek költségeit Cserna Péter (2013 Pomáz, Eper utca 6/a) szám alatti lakos fedezi 

Leidinger István polgármester tájékoztatja a megjelenteket, hogy kezdeményezésüket a 

képviselő-testület soron következő munkaterv szerinti ülése elé tárja. 

Készült: Pomáz, 2020.10.12. 

 

Lakóközösség képviselője:  

 

 

 

 











Emlékeztető 

amely készült 2020.10.27-én a Polgármesteri hivatal hivatalos helyiségében, a Sashegyi iskola épülő 

rekortán sportpályával kapcsolatos egyeztetésen.  

Jelen vannak:  

Az MLSZ részéről   Csuti György beruházási igazgató 

Az Önkormányzat részéről:  Leidinger István polgármester 

A lakóközösség részéről:   Patona Péter, Cserna Péter, Ranga Tamás  

Jelenlévők leszögezik az iskolai testnevelés fontosságát és örömüket fejezik ki, hogy az iskolai 

testnevelés oktatás technikai színvonala emelkedni fog. Fontosnak tartják, hogy a gyerekek az új 

pályát ne csak labdajátékok játszására tudják használni, hanem legyen meg a lehetőség a jövőbeli 

atlétikai hasznosításnak is, ami a jelenleg tervezett és kivitelezés alatt álló pálya elhelyezésének és 

méretének minimális változtatásával elérhető:  

− A pálya rekortán felületének a hosszúsága 42 m-ről 40 méterre csökken,  

− A pálya teljes hosszúságának legszélső pontjai 46 m-ről 44 m-re csökkennek,  

− A kapu a viakolor felületről lesz megközelíthető 

− A pálya elhelyezése olyan lesz, hogy köré elférjen a futókör, ami jelenleg viakolorozva lesz, 

mint járda, majd a futókör későbbi megépítésekor a viakolor felszedésre kerül. 

− Az egész pálya a Hunyadi János utcai köz irányába a kerítéstől 7 méterre lesz.  

− Az MLSZ elkészíti az itt vázolt módosítás elszámolását, a pályaépítés költségeiből levonja a 

módosítás miatt elmaradó arányos költségeket, a vállalkozó elszámolja a jelen tervek szerint 

kialakított drénezés, földmunka, depónia áthelyezés költségeit, a kettő különbözetét a 

vállalkozó és az önkormányzat között kerül elszámolásra.  

− Az MLSZ megküldi az önkormányzatnak a vállalkozó árazott költségvetését.  

 

kmf. 

 

Leidinger István 

polgármester 



 



 



 


